
Referat skolebestyrelsesmøde den 29. marts 2022 Finderuphøj Skole

Personalecafeen klokken 1700-1900

Medarbejderrepræsentanter: Rikke Birch Wulff og Anders Thorsten Pedersen

Forældrerepræsentanter: Jens Ole Sørensen (formand), Winnie M. Sørensen, Steffen Brun Hansen, Lars Greve, Joan M. Pedersen, Tine Risom og 
Jonas Stensdal Klitte

Suppleanter: Peter Wiborg Astrup, Anja Vestergaard Larsen og Maria Ernen

Ledelsesrepræsentanter: Hans Nyholm, Per Larsen, Annette Thostrup Kristensen og Alis Ejsing Nørgård

Referent: Hans Nyholm
Afbud: Jens Ole, Winnie, Annette,

Emne (og ansvarlig) Tid 
(min.)

Beslutning og hvem gør hvad?

1. Orientering:
Strukturdebat – dialogmøde
Indskrivning 0.årg
Ukraine

15
Der deltog 5 personer fra Finderuphøj. Processen er let udskudt.
56 indskrevne elever i skrivende stund. 3 klasser.
Ukrarine – Der forventes op mod 1000 ekstra elever. Der har ikke været henvendelser på FH 
endnu. De skal modtages som de kommer på de enkelte skoler.



2. Fremlæggelse og diskussion af 
Finderuphøj Skoles data til 
kvalitetsrapport.

45 Generelt forebyggende for alle
• Prioritering af tidligere forebyggende indsatser før problemerne udvikler sig
• Sundhed og herunder opmærksomhed på udviklingen i overvægt
• Fremmøde og fravær i både dagtilbud og skole

Indsatser for de enkelte
• Den stigende segregering i skoler og dagtilbud og mulighed for mellemformer
• Prioritering af de 5%, der har allermest behov for støtte
• Stigningen i antallet af forebyggende foranstaltninger i medfør af serviceloven
samt anbringelser

Samarbejde
• Videreudvikling af stærke tværfaglige samarbejder - både ift. den tidlige
forebyggende indsats og de børn, unge og familier, der har størst behov.

Data gennemgået.

3. Bestyrelsesvalg:
Valgmøde 23/3
Hvilken handling herfra?
Har vi kandidater?

30 Der kom en udefrakommende deltager.

Peter
Louise
Cheryl
Trine



4. Skolefest
Har bestyrelsen en rolle denne 
aften?
Vi er i gang med planlægning.

20 5/5 – 1700-2000
Temaet er Finderuphøj sammen.
Vi arbejder med at opgradere diskoteket
Hvordan kan vi organisere spisning? Vi prøver at organisere fællesspisning – Udgangspunkt i de 
teams som organiserer undervisningen.

5. Eventuelt
Køleskabe
Søndersøløb

10
Skolen oplever, at køleskabene ikke bliver brugt. Bestyrelsen spørger, om det er fordi at dialogen 
og rutinerne omkring brug af køleskab ikke er ”genstartet”.
Skolen oplever at kulturen har ændret sig – Mange har madpakker med køleelementer.

Vi prøvet ar tilpasse mængden af køleskabe til behovet. Genfortæller til elever, at køleskabene er 
tændt, og vurderer derefter mængden af køleskabe.

Der er frit valg i klasserne omkring tilmelding til løbet. Indtil nu er 5 klasser tilmeldt.

6. Punkter til næste møde:


